
2010Z04074
Vragen van het lid Peters
(GroenLinks) aan de minister van
Justitie over de explosieve toename
van het aantal internet- en VOIPtaps.
(Ingezonden 5 maart 2010)

1
Kent u het bericht1 dat het aantal
internettaps explosief stijgt? Zo ja, is
het waar dat dit aantal in vergelijking
met 2006 met maar liefst 385 procent
is toegenomen?

2
Welke oorzaken heeft deze explosieve
toename? Duidt deze toename op een
al te lichtvaardig gebruik van deze
dwangmiddelenbevoegdheid? Hoe
wordt voorkomen dat de internettap
onnodig blijft doorlopen? Kunt u
aangeven of de notificatieplicht wordt
nageleefd?

3
Vindt u de vergoeding voor de
uitvoerende instanties adequaat daar
de kosten voor het voldoen aan de
verplichting tot het aanleggen van
een internettap aanmerkelijk hoger
zijn dan de door u geboden
vergoeding?

4
Kunt u onderzoeken onder welke
omstandigheden internettaps worden
toegepast, hoe het toezicht op het
verloop van de taps functioneert en
wat de daadwerkelijke bijdrage van
deze dwangmiddelenbevoegdheid is
aan de opsporing en bestrijding van

strafbare feiten? Zo nee, waarom
niet?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Gerkens (SP), ingezonden 5 maart
2010 (vraagnummer 2010Z04067).

1 www.webwereld.nl, 3 maart 2010: «Aantal
internettaps stijgt explosief»
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